
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTE DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE  MARÍTIM  EL DIA 26 DE MARÇ DE 2018

NÚM. i Classe de Sessió: 03/2018. Ordinària.

Dia i hora: 31/01/2018 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

SR. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  PSOE

VICEPRESIDENTA

SRA. ALICIA BRANCAL MAS Grup Municipal Compromís

Veïns Designats pels Grups Polítics

SR. LUIS CARLOS SOSA LUNA Grup Municipal  PP

Representants d'AA.VV.

SRA. TICA PALAU CAMPOS AA.VV. EL FARO

SR. JOSE CARLOS MAS GARCIA AA.VV. MERIDIANO

Representants d'Associacions Sectorials

SRA. ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:  SRA ALBA BELTRAN MIR (AMPA CEIP «LA MARINA»),
SRA.  CRISTINA GAVARDA ORTIN  (CIUTADANS), SR  CLEMENTE MIRÓ PONS (AA.VV.  EL
PINAR), SRA EVA FORES CASTELL ( CseM), SRA. LIDON RIBERA SORIANO (PSPV),   SR.
ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. AGRUPACIÓ ESCOUT)  i  SR. LORENZO CUMBA DE LA
ROSA (COMPROMÍS)

NO ASSISTIXEN:
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Orden del día. 

1er.- Aprovació si és procedent de l'acta  de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia
31 de gener de 2018

 2n.- Projecte Participatiu “La Panderola que tu vullgues”

  3er.- Escala Castelló

  4º.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló sent les
19:00 del dia 26 de març de 2018 sota la presidència de l'Exmo. Senyor Tinent d'Alcalde,  Rafael
Simó Sancho, es reunixen l@s sr@s mencionats a fi de constituir sessió ordinària de la Junta
Municipal de Districte Marítim, comptant amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la
Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la  sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.- APROVACIÓ SI ÉS PROCEDENT De l'ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE
DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA  31 DE GENER DE 2018

El Sr. President,  va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a l'acta de
la sessió ordinària celebrada el passat 31 de gener de 2018. 

No havent-hi cap objecció s'aprova  per unanimitat. 

2.- PROJECTE PARTICIPATIU “LA PANDEROLA QUE TU VULLGUES”.

El Sr. President  va comunicar als presents el resultat de l'enquesta realitzada sobre la
remodelació del Parc “La Panderola”, sent estos els següents:

1. MANTINDRE ZONA ESPORTIVA?  SI 475   NO 121

2. MANTINDRE LES COLUMNES?   SI 218   NO 365

3. MANTINDRE LES JARDINERES VERTICALS?  SI 189   NO 400

4. MANTINDRE ZONA INFANTIL?      SI 543   NO 50

5. INTRODUIR ZONA D'AIGUA?    SI 372   NO 221

6. INTRODUIR PARC CANÍ? SI 520   NO 173

7. AFEGIR ZONES VERDES?            SI 547   NO 144

8. AFEGIR CAMINS EMPEDRATS? SI 614   NO 76

9. AFEGIR CAMINS DE TERRA? SI 98     NO 614

10. INSTAL·LAR MOBILIARI URBÀ GIMNÀSTICA MAJORS? SI 584   NO 93

11. INSTAL·LAR RAMPES PER A XIQUETS? SI 589   NO 112

12. AFEGIR ESPAIS OMBREJOS? SI 617   NO 81

La  Sra. Palau va demanar que la zona d'escampament  caní no se situara prop de la
zona infantil.   
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El  Sr.  President  va  respondre que  el  també  tenia  els  seus  dubtes  sobre  la  zona
d'escampament caní, però que si ho penses bé arribes a la conclusió que els amos dels gossos
els portaran al parc tant si hi ha zona d'escampament com sinó, així que potser serà millor que
l'haja. Va afegir que no hi ha res decidit, ja que actualment els arquitectes encarregats del projecte
estan mirant on encaixar-la.

Va especificar que encara que es mantinga la zona esportiva, les grades que la rodeja no
ho faran, amb la qual cosa també serà missió dels arquitectes idear una nova ubicació o una nova
forma d'impedir que les pilotes perdudes arriben a la zona de tràfic (fora del parc).

Va comentar als presents que la idea era fer un parc mes il·luminat, mes pla, amb mes
zones verdes, i completament accessible. 

Va preguntar la Sra. Palau si la Panderola s'anava a quedar.

Va contestar el Sr. President que per descomptat.

Els membres de la  Junta en general  van comentar  que la zona de l'Àgora havia de
mantindre's, ja que és el millor que té el parc

Va contestar  Sr. President que coincidia amb ells, ja que era un espai “polifuncional”
fantàstic i el que calia fer era modernitzar-ho.

3.-  ESCALA CASTELLÓ.

El  Sr.  President va  informar  els  membres de  la  Junta  de  que la  setmana  que ve,
concretament a partir del dijous 5 d'abril fins al diumenge 8 – ambdós inclosos -, se celebrarà en el
Grau, en la zona lúdica del port,  l'esdeveniment ESCALA CASTELLÓ, i  els va fer entrega d'un
fullet  amb  la  programació,  que  consistirà  en  la  celebració  d'activitats  de  qualsevol  tipus
relacionades  amb  el  mar  –  balls,  actuacions  musicals,  desfilades,  gastronomia,  fira
medieval….etc-. A més de la comptar amb la presència d'uns quants navilis d'època, els quals es
podran visitar – uns pagant i altres gratuïtament -. 

Va afegir que eixe mateix cap de setmana – del 28 de març a l'1 d'abril - se celebrava el
mateix esdeveniment en la ciutat francesa de Set, al qual han acudit representants de l'Aj de
Castelló, així com del CCG.

Va finalitzar dient que s'esperava una afluència massiva i que esperava que agradara a
tots i fóra un èxit.

4.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Secretari informà els presents del Concurs “Castelló Ciutat Bella”, que s'organitza
des de la Regidoria de Comerç i que consistix a triar als carrers millors adornades amb flors, de
cada barri de Castelló. Va afegir que la participació és voluntària, finalitzant el termini el dia 21 de
maig, i que les Juntes de Districte triaran als finalistes.

El Sr. President va dir a continuació que al balanç de Carnestoltes li faltava el contracte
de patrocini de  l'actuació que es va celebrar el divendres a la nit – patrocinada per KIA - . Va
comentar que el dit contracte no se'ls havia enviat per mail junt amb el balanç per ser un contracte
privat,  però  que estava  a la  seua disposició  si  desitjaven  consultar-ho.  Va  explicar  que  amb
anterioritat, els patrocinis consistien en el fet que una empresa donava diners a l'Aj. perquè  ho
gastara, mentres que actualment els patrocinis són en “espècies” per imperatiu legal. És a dir, l'Aj
no rep  diners  de  l'empresa,  si  no  que esta  exercix  el  patrocini  contractant  –  i  pagant  –  ella
directament una activitat – ja siga de tipus musical, gastronòmic, artístic...etc-. Amb això s'evita
que els diners del patrocini es dedique a altres menesters.

Va  continuar  la  Sra.  Vicepresidenta informant  els  presents  sobre  els  Pressupostos
Participatius en els quals existia la novetat que les propostes es podien presentar per a tota la
ciutat o només per a un barri, existint per a cada districte un pressupost proporcional al nombre de
persones censades. Va dir que es ja havien presentat 112 propostes en tot Castelló, i que quan
acabara el termini de presentació, les propostes dels barris es portarien a les Juntes de Districte,
on els membres del Consell de Districte, a més de qualsevol veí que vullga participar – ja que és
una assemblea oberta -  triarien dos que passarien a la següent fase sense necessitat de rebre
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els avals mínims requerits per a això. A més, s'invitarà a les persones que hagen presentat les
propostes perquè les expliquen detalladament.

El  Sr.  President  va  dir  que,  a  la  seua  manera  de  veure-ho,  hi  havia  una  millora
substancial respecte a l'any anterior, ja que hi havia un mínim de diners que s'anava a gastar en el
Grau, ja que s'havia realitzat un repartiment per districtes, en proporció als veïns censats en cada
un d'això, la qual cosa assegurava que en el nostre barri es realitzara una inversió de  mes de
150.000€.

La Sra. Vicepresidenta  va comentar que ja es podien veure diverses propostes en la
web. A continuació, va preguntar als membres de la junta, en que data desitjaven que se celebrara
l'assemblea per  a  triar  les dos propostes del  districte  que passarien a la  segona fase sense
necessitat  d'avals.  Els va oferir  el  5 i  l'11 d'abril,  decidint-se els  presents  per  celebrar  la dita
assemblea el dimecres 11 d'abril  a les 19:30h en la Sala de Reunions del Centre Cultural  “la
Marina”, ja que tenia mes capacitat que la Sala de Juntes de la Tinència d'Alcaldia.

La Sra. Miralles va preguntar sobre la inspecció de les vivendes de mes de 50 anys.

Va contestar el Sr. Secretari que ja li havia enviat per mail la corresponent ordenança.

El Sr. President i la Sra. Vicepresidenta van comentar que la llei fa anys ja que està en
vigor, però que encara no hi havia ordenança municipal per a executar-la. 

Va afegir la Sra. Vicepresidenta que en l'Oficina Municipal de la Vivenda havien ajudes
per a realitzar la dita revisió de l'immobles.

La  Sra. Miralles va dir  que això estava bé, ja que calia contractar un tècnic perquè
realitzara la dita revisió i  si  de en resultes,  calia realitzar alguna reforma, contractar també el
professional respectiu, i la cosa podia eixir cara.

El  Sr.  Mes va  preguntar  si  manarien  alguna  carta  a  les  vivendes  que  havien  de
sotmetre's a la dita revisió.

Va contestar la Sra. Vicepresidenta que si, que tenien un cens de vivendes i manarien
una carta a aquelles que tingueren mes de 50 anys perquè realitzaren la dita inspecció – va
informar de que eren mes de 8.000 vivendes -.

La Sra. Palau va comentar que diversos veïns li havien demanat que s'informara sobre si
l'ajuntament tenia pensat realitzar alguna actuació urbanística, en concret la conversió en zona de
vianants, de C/Sant Pere i C/Sebastià Elcano.

Va contestar el Sr. President que havia eixit en premsa que la dita proposada estava dins
del PGOU,  Va aclarir que  peatonalizar no vol dir eliminar el cotxe, sinó guanyar espai per al
vianant, i que hi ha per tant diversos graus de conversió en zona de vianants. Va afegir a més que
el PGOU esta pensat a 20 anys vista, és a dir, que si la dita proposada ix avant – ja que el PGOU
encara no està aprovat – no se sap concretament de que manera es durà a terme ni quan, ni si
vullga si es duguera a terme. Actualment no hi ha cap projecte concret respecte d'això.

El Sr. Mes va sol·licitar la instal·lació en el Parc Meridià d'una font en què es puguen
omplir botelles d'aigua, ja que la nova que han posat no és adequada per a això.

El Sr. President va contestar que se sol·licitaria al departament de medi ambient.

El Sr. Mes es va queixar de que hi ha arbres dels veïns les branques del qual ixen de sa
casa al camí i molesten per a passar.

El Sr. President li va comentar que fera instància respecte d'això assenyalant la ubicació
dels arbres i s'enviaria a Policia Rural.

Y  sent  els  20:00h  de  la  data  indicada  en  l'encapçalament,  per  no  haver-hi mes
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe
i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de
Districte.
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